

## 輔導科 107 年度 10 月份教化藝文活動看板

# The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in October, 2018

### 1. 重陽節老人自費安養中心關懷活動

The Double-Ninth-Festival Care Activity In The Self-Pay Elder Retirement Center.

10 月 17 日上午本所中式麵食班製作重陽節柚子酥共 780 顆，由輔導科長及蘇宸毅輔導員代表，致贈予台北市社會局老人自費安養中心。

In the morning of Oct. 17, the Section Chief of the Assistance and Guidance and advisor Su presented 780 pomelo shortcakes as gifts to the Self-Pay Elder Retirement Center.

相關照片



相關照片





## 2. 十月份文康競賽~「盛水接力合作競賽」

Art and Cultural Competition in October: Holding-Water Relay Race

10月31日下午舉辦十月份文康競賽~「盛水接力合作競賽」，共計有12個單位48名收容人報名參加，第一名為炊場，第二名為平三班，第三名為營繕。

In the afternoon of October 31, we held the art and cultural competition: holding-water relay race. There are 48 inmates from 12 units joining the contest. The result of this competition is the following: the first place is the cooking unit. The second place is Ping 3 Class. The third place is the construction unit.

相關照片

相關照片

